

Announcements for 7-11-2021

2021年7月11日報告事項

1. This week's prayer focus is to love the Lord your God with all your heart, with all your soul and with all your mind.
本週禱告焦點：盡心、盡性、盡意愛主你的神。
2. As we continue to navigate the reopening of the church, we have decided to cancel this year's Music and Bible Camp. We are hopeful that we can hold a normal MBC next year.
教會各項活動還在逐漸恢復中，今年的音樂聖經營已決定取消，希望明年能正常舉辦。
3. The Cantonese fellowship group will be holding a picnic this Saturday, July 17th at the Brighton Town Park Carmen Clark Lodge, starting at 4:30 PM.
本週六7月17日下午4:30粵語團契在 Brighton Town Park 的 Carmen Clark Lodge 舉辦野餐會。
4. While we are saddened to see Auntie Betty move to Chicago later this month, we are glad many "Old Rochesterians" were able to attend a farewell party for her last weekend. Continue to pray for her as she moves.
Auntie Betty 月底要搬去芝加哥，我們雖然很捨不得，但是很高興許多“老羅切斯特人”能夠參加上週末為她舉辦的告別聚會。請繼續為她禱告。
5. Praise the Lord brother Howard Stone had a successful procedure last week. We Thank God for Howard's example of faith and trust in our Lord!
讚美主，Howard 弟兄上週的手術很成功。感謝主，Howard 的信心和對主的信靠為我們樹立了榜樣。
6. We are thankful for the time of fellowship had during the picnic held at RCCC-W last Sunday.
我們為上主日西區的野餐團契感恩。
7. Sermon speakers:
下週講員

	July 18
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	七月十八日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄